
Beste Hulshoutenaar

Met het jaareinde voor de deur 
is het gebruikelijk om terug te 
blikken op het voorbije jaar. Wat 
dat jaar ook gebracht heeft, 
goede en minder goede evoluties, 
aangename en onaangename 
gebeurtenissen, toch mogen we 
als politieke partij niet verloren 
lopen in uitsluitend emotie. Hoe 
belangrijk gevoelens ook zijn, we 
willen ons eerder met de kennis 
van het voorbije jaar wapenen 
voor de toekomst en bekijken wat 
wij, N-VA Hulshout, samen met u 
kunnen doen en 
betekenen voor onze gemeen-
schap. Streven we naar prestige 
en fi nancieel gewin? Of werken 
we samen aan een mooier, warmer 
en veiliger Hulshout? 

Wij kiezen uiteraard voor het 
laatste. Uw N-VA-mandatarissen 
en onze enthousiaste bestuursleden 
blijven zich daarvoor dagelijks 
inzetten. Voor u en voor ons 
Hulshout. Hoe ze dat doen, dat 
kan u lezen in dit huis-aan-huis-
blad.

In naam van het bestuur van N-VA 
Hulshout wens ik u een warme en 
gezellige kersttijd en een 
gezonder, veiliger en voorspoediger 
2023!

Veel leesplezier.

Bea De Schutter
Voorzitter

Windturbines Hulshout - Heultje
Stand van zaken
Luminus heeft zijn aanvraag betreffende de windturbines in onze gemeente aangepast. 
Daardoor komt er een nieuwe procedureronde op gang. De ingediende bezwaarschriften 
blijven wel rechtsgeldig. De aangebrachte aanpassingen waren ingrijpend genoeg om 
opnieuw een infomoment te organiseren. Dat vond plaats op 9 november. In Westerlo. 
In Hulshout bleef het zoals gewoonlijk oorverdovend stil. 

Onze mening 
N-VA Hulshout is niet tegen windtur-
bines, integendeel. We vinden echter 
dat ze thuishoren op plaatsen waar 
ze permanent kunnen presteren: op 
zee, langs kanalen en autosnelwegen 
of daar waar ze gecombineerd worden 
met de aanmaak en het gebruik van 
waterstof. Het voorstel om in Huls-
hout de grootst mogelijke turbines 
(tiphoogte 200 meter) op een atypisch 
industrieterrein te plaatsen, vinden 
we onverantwoord. Temeer omdat ze 
zich bevinden op ongeveer 380 meter 
van de woonkernen en op 330 meter 
van een kampeerterrein. Dat is te zot 
voor woorden. Bovendien dragen 
onze inwoners enkel de lasten van het 
project. Want er wordt geen winst-
participatie geëist en burgers die in 
de onmiddellijke omgeving wonen, 
krijgen geen voordeeltarieven. Wat in 
andere dossiers wel frequent gebeurt. 

Het bestuur blijft kiezen voor stil-
zwijgen in plaats van draagkracht te 
zoeken. Dat verklaart meteen waarom 
Luminus blijft volharden door een 
zoveelste dossier in te dienen voor 
Hulshout en Heultje.

Ons industrieterrein is geen geschikte plaats voor 
windturbines met een tiphoogte van 200 meter. 
N-VA Hulshout blijft zich verzetten tegen de plannen.”

Wim Moris
Bestuurslid
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Alle kleuren van de regenboog
Anderhalf jaar geleden stelde de N-VA voor om van de zebrapaden aan onze scholen regenboogzebrapaden te maken. De meer-
kleurige oversteekplaats is een teken van solidariteit met de LGBTQ+-gemeenschap en maakt het thema bespreekbaar. Kortom: 
educatie en integratie. Maar de zebrapaden werden bankjes met een heel klein woordje uitleg (letterlijk!).

Een te grote stap voor oranje
Cd&v zwakte ons voorstel af en koos voor een veelkleurige zit-
bank in elke gemeentelijke speeltuin. Dat is jammer, want 
naburige gemeenten zoals Herselt en Westerlo tonen dat het 
anders kan. Maar soms moet je als oppositiepartij tevreden zijn 
met wat haalbaar is. We dienden een amendement in om op elke 
regenboogzitbank een woordje van duiding te plaatsen. De 
gemeenteraad koos unaniem voor de quote: ‘Hulshout biedt 
plaats aan alle mensen van alle kleuren en geaardheden’.

Schaamrood
De zitbanken lieten lang op zich wachten. Het plaatje met de 
quote nog langer. Op onze vraag tijdens de gemeenteraad van 
oktober antwoordde het schepencollege dat de plaatjes besteld 
waren. Maar dat bleek niet te kloppen. De plaatjes werden pas 
enkele dagen na onze vraag op de gemeenteraad besteld. Na een 
schriftelijke vraag naar openbaarheid van bestuur kregen we de 
correcte uitleg én … verontschuldigingen. Anderhalf jaar later 
werden de plaatjes dan toch op de banken aangebracht. Eindelijk! 
De N-VA streeft naar een gemeente waarin iedereen zichzelf kan 
zijn.

Bart Volont
Ondervoorzitter

Filip Laurijssen
SecretarisZo kan het ook: zichtbaar en duidelijk.

Volkstuintjes 
Drie jaar geleden introduceerde de provincie het project 
Veerkrachtige Dorpen. In het kader daarvan besliste onze 
gemeente om op site Ter Nethe volkstuintjes in te richten. 
We steunden dat initiatief vanwege het sociale gegeven, maar we 
hadden bedenkingen bij de kans op slagen. Terecht, zo blijkt. 

Verlaten terrein
De N-VA stond sceptisch tegenover het idee van de volkstuintjes. De 
meeste Hulshoutenaren hebben een tuin en zij die er geen hebben, 
kozen daar vaak bewust voor omwille van het vele werk dat een tuin 
met zich meebrengt. Voor de praktische uitwerking van het idee 
werd er een feitelijke vereniging opgericht, De Tuintjes. De vrijwil-
ligers en onze gemeentearbeiders hebben al heel wat werk verricht, 
maar ondertussen is het project stilgevallen. Drie jaar later ligt het 
terrein er verlaten bij. Jammer!

Daar zit muziek in
Er waren destijds nog enkele leuke voorstellen, zoals bloembakken 
in het straatbeeld en een podiumwagen voor onze verenigingen. Die 
twee ideeën konden op onze steun rekenen. De N-VA is al langer 
vragende partij voor meer fleur en kleur in onze dorpskernen. Ook 
die podiumwagen wekte onze interesse. We moedigden daarom het 
bestuur aan om er eentje aan te schaffen. Het schepencollege wuifde 
het voorstel destijds weg. Nu, drie jaar later, heeft het college opeens 
wél oren naar het voorstel. Er werd ons beloofd dat de podiumwagen 
er volgend jaar komt. Top! Dat is een mooi gebaar naar onze vereni-
gingen en onze lokale bands.

Gust Van den Bruel
Gemeenteraadslid

De toegangsbrug die aangelegd werd 
voor de volkstuintjes ligt er verlaten bij.

hulshout@n-va.be
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Maaltijdbedeling aan huis in het gedrang
Stand van zaken
Eind juli volgend jaar stopt de gemeente met de bedeling van 
warme maaltijden voor senioren. Volgens het schepencollege 
is dat initiatief verlieslatend en is er een jaarlijks verlies van 
ongeveer 140.000 euro. En dat voor slechts veertig tot vijftig 
klanten. Omdat er veel concurrentie is vanuit de privésector zijn 
er weinig mogelijkheden om die dienstverlening break-even of 
winstgevend te maken. Maar als de maaltijdbedeling aan huis 
verdwijnt, moeten we andere manieren zoeken om contact te 
houden met onze kwetsbare inwoners. We mogen hen niet uit 
het oog verliezen.

Ons alternatief 
De N-VA stelt voor om voor alle tachtigplussers en voor alle 
rechthebbenden een jaarlijkse mantelzorgpremie in te voeren. 
Ook het aanbieden van warme afhaalmaaltijden door het 
OCMW lijkt ons een goed initiatief. Veel senioren bereiden hun 
maaltijden zelf of laten hun mantelzorgers koken. Sommigen 
laten maaltijden bezorgen door een privé-
firma. Met de mantelzorgpremie krijgen ze 
daarvoor een kleine tegemoetkoming. Dat 
initiatief werken we de volgende maanden 
mee verder uit. We houden u op de hoogte.

Dorien Van Opstal, Gemeenteraadslid

Wist u dat … 
    … onze fantastische Winterbar eraan komt? Hou zaterdag 21 januari vrij in uw agenda! 

    … de nieuwste historische roman van Julius Schellens verscheen?  ‘Een nieuw leven in een nieuw land’ is het vervolg op ‘Oproer in de 
Kempen 1798 - 1830’. Een leuk idee voor onder de kerstboom.

    … het schepencollege zopas besliste om een communicatieplan uit te werken rond zorgcampus Ter Nethe? Niets te vroeg, toch?  En, 
komt er ook een doordacht masterplan met oog voor de toekomst?

    … Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts via het Agentschap voor Infrastructuur in het Onderwijs (AGION) 290.749,00 euro investeert 
in Vrije Basisschool De Schatkist in Westmeerbeek? Concreet gaat het om: afbraakwerken, nieuwbouw, eerste uitrusting en omgevings-
werken. Nu een bouwwerf, binnenkort een mooi gebouw met enkele klaslokalen en een polyvalente zaal. Zo kunnen onze kinderen 
genieten van prima onderwijs. Mooi werk van het schoolbestuur!

Herbestemming pastorie Houtvenne 
Voor de geklasseerde Sint-Adriaanspastorie van Houtvenne werd een herbestemmingsonderzoek uitgevoerd. Sinds twee jaar 
loopt daarvoor een samenwerkingstraject tussen onze gemeente en Stichting Kempens Landschap. Kempens Landschap hee�  
ruime ervaring in renovatie en beheer van erfgoed. We vinden het belangrijk dat er eindelijk een geschikte partner gevonden 
werd om het gebouw te bewaren voor de toekomst. 

Mogelijkheden
Er werden verschillende mogelijkheden onderzocht. De combi-
natie van een zacht commerciële en een toeristische bestemming 
zou blijkbaar een goede match zijn. Een project rond sociale eco-
nomie krijgt de uiteindelijke voorkeur van het schepencollege. 

Uitwerking 
Om ook de kleine ruimtes ten volle te benutten, kwamen de 
medewerkers van onroerend erfgoed ter plaatse. De verdere 
uitwerking van het ontwerp zal in nauwe samenwerking met 
hen gebeuren. De oranjerie wordt gerestaureerd en kan in de 
toekomst dienst doen als ontvangst- en receptieruimte. 

Onze bezorgdheden 
De omgeving rond de kerk, de parochiezaal en de Broederstraat 
zou volgens het schepencollege voldoende parkeergelegenheid 
moeten bieden. Is dat zo en is dat wel opportuun voor de buurt? 
Enkele verenigingen gebruikten de pastorie tot op vandaag. 

Wanneer krijgen die andere locaties toegewezen? Wordt daar 
over nagedacht?  Er zijn nog veel onduide-
lijkheden. We zijn erg benieuwd naar de 
verdere uitwerking van dit dossier en naar 
de invulling van het sociaaleconomisch 
project. 

Britt De Ceuster

www.n-va.be/hulshout 
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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